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#KLIMAN: IDS SE HVALI NEISITINAMA - KAD BI IZBACILI VLADINE PROJEKTE IZ IDS-

OVOG IZBORNOG LETKA, ON BI OSTAO NA DVIJE STRANICE#

Predsjednik HDZ-a Istarske županije Anton Kliman predstavio je danas u Puli HDZ-ovu

kandidatkinju za istarsku županicu, Irenu Hrstić te kandidata za njenog dožupana, Diega

Antončića. Pozvali su Istrane da ne pristanu na stagnaciju Istre, prouče njihov program i daju

im glas na izborima jer imaju tim koji je spreman probuditi uspavanu Istru.

Ravnateljica pulske Opće bolnice i HDZ-ova kandidatkinja za istarsku županicu Irena Hrstić u

utorak izjavila da je Istra danas u mnogočemu predvodnica i najrazvijenija hrvatska regija, ali i

upozorila kako se u toj poziciji lako uspavati, što se upravo Istri dogodilo.

- Istra se uspavala, moramo probuditi Istru - mislim da se može i mora bolje, poručila je Hrstić

predstavljajući izborni program u Puli, istaknuvši da je postojeći razvojni model potrošen, životni

uvjeti su bitno drugačiji te je vrijeme da Istra opet napravi iskorak.

"Da iskoristimo prilike koje se pružaju, otvorimo poluotoku novu perspektivu razvoja i postavimo

temelje svježeg razvojnog ciklusa", kazala je.

Cilj joj je, navela je, da Istra postane zelena regija koja će svima omogućiti dobro zdravstvo,

kvalitetno školstvo, mladoj generaciji start-upove, srednjoj generaciji da može diversificirati

vlastiti biznis, a starijima da imaju dostupno zdravstvo i stanovanje.

"Ideja je da se u Istru dođe živjeti, da se ostane i da u Istri žive brojne generacije jer Istra je

poznato dobro mjesto za život", istaknula je Hrstić.

Istarsko gospodarstvo stovorili su ljudi, a ne neka politička opcija

Ustvrdila je da u pulskoj bolnici postoji dovoljan broj stručnih ljudi koji imaju volju i snagu

nastaviti voditi bolnicu kao ustanovu koja je "utrla dobre temelje, ne samo arhitektonske, nego i

organizacijske".

Istarsko gospodarstvo označila je kao stvoreni brend koji su stvorili ljudi, a ne neka politička

opcija, pa te vrijednosti treba nadograditi, širiti "jer nitko ne može živjeti na lovorikama prošlosti i

nitko ne može se hvaliti uspjesima koji nisu trud vlastitog rada".

Hrstić je naglasila kako nudi proaktivnu, kompetitivnu i kooperativnu, povezanu Istru koja se

razvija iznad prosjeka i koja uključuje sve građane, nudi iskustvo kojim to može pretvoriti u

stvarnost, u konkretne politike koje nose korist Istri.

Iako je planirala gotovo cijeli nepotrošeni prošlogodišnji godišnji odmor iskoristiti za ovu

kampanju, zbog izrazito teške situacije u bolnici uzrokovane velikim brojem koronom zaraženih

građana odlučila je ovu kampanju voditi pretežito preko društvenih mreža.

- Dva su razloga za moju kandidaturu – ja to radim upravo zbog zdravstva i ljudi u zdravstvu, a

drugi je uspavanost, moramo probuditi Istru. Bolnicu smo izgradili, stvorili smo jako dobru bazu,

arhitektonsku i ljudskih potencijala, ali sada trebamo dodanu vrijednost. Primjerice, naša bolnica
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zaslužuje kategoriju iznad opće bolnice, ona zaslužuje dodanu vrijednost, a za to nam trebaju

ljudi specifičnog znanja. Jednako tako, i naše gospodarstvo treba dodanu vrijednost, nitko ne

može živjeti na lovorikama prošlosti i hvaliti se uspjesima koji nisu rezultat vlastitog rada“,

pojasnila je Irena Hrstić. 

„Već imamo jako maslinarstvo i vinarstvo, ali ne možemo se zauvijek reklamirati istim

proizvodima. Europa se okrenula prema startupovima, IT industriji, digitalnim nomadima, visoko

educiranim menadžerima, tu vidim i našu budućnost. Infobip je dobar primjer, ali izuzetak,

mislim da istarski čovjek spreman to multiplicirati“, kazala je Hrstić. Osim toga, nastavila je, Istri

treba jako obrazovanje, škole na engleskom jeziku kako bi jaki menadžeri koji sad dolaze samo

na posao u Istru tu doveli i svoje obitelji.

„Voljela bih da Istra postane zelena regija, da nam srednja života dob bude prosjek

stanovništva, želim našim građanima omogućiti dobro zdravstvo i kvalitetno školstvo, startupove

mladoj generaciji, srednjoj da diversificira vlastiti biznis, a starijima dostupno zdravstvo. Ideja je

da se u Istru dođe živjeti i ostane, da tu žive brojne generacije, a za to je potrebno sve grane

koje sam spominjala povezati. To možemo zahvaljujući dobroj prometnoj infrastrukturi. Ideja

istarske željeznice odavno postoji, ali zamrla je, no danas to više nije samo ideja, nego projekt

koji više ne može stati. To znam iz iskustva kao ravnateljica bolnice, kad imate potpisan

sporazum, krenuli ste putem kojim nema povratka“, objasnila je Irena Hrstić pojasnivši kako je

upravo ta istarska željeznica razlog zbog kojeg je svoju kandidaturu odlučila predstaviti na

željezničkom kolodvoru u Puli.

Kandidat za njenog dožupana, Diego Antončić poručio je da je HDZ spreman poduzeti sve za

razvoj Istre.

„Kao pripadnik mladih, proeuropskih snaga želim poslati poruku da je naša stranka

kompetentna i da znamo kako se postaviti u vremenima pred nama. Europska unija će igrati

veliku ulogu u našem razvoju, a tu i ja mogu dati svoj doprinos jer razumijem europske politike.

Život me odveo u inozemstvo, Njemačku pa Bruxelles, ali odlučio sam se vratiti ovdje jer vidim

veliku priliku ispred nas. Na raspolaganju su nam milijarde eura koje možemo povući kroz

europske fondove, a znam da smo mi sposobni to i napraviti“, rekao je Diego Antončić.

Krajnje vrijeme je da se raskrinka priča o velikim IDS-ovim ulaganjima

Predsjednik Istarskog HDZ-a Anton Kliman podsjetio je na aktualne projekte u Istri, poput

izgradnje najmodernije bolnice, projekta uređenja kružnog toka u Šijani, spajanja zaobilaznice,

rekonstrukcije pulskog gradskog kina, izgradnje pročiščivača, kanalizacijske mreže…

„To su sve projekti koje je realizirala HDZ-ova vlada, međutim, to se sve nalazi u katalogu IDS-a

koji se hvali neistinama da su upravo oni investirali u te projekte. Istina je da je to zapravo

napravila Vlada koja je prepoznala potrebe lokalne zajednice. Krajnje vrijeme je da se raskrinka

ta priča o velikim IDS-ovim ulaganjima, vrijeme je da javnost zna da HDZ-ova Vlada nikada nije

odustajala od Istre. Kad bi izbacili te vladine projekte iz ovog IDS-ovog letka, on bi ostao na

dvije stranice. Vlada RH posljednjih je godina uložila preko 12 milijardi kuna u Istru“, istaknuo je

Anton Kliman zaključivši da ova Vlada na čelu s HDZ-om želi probuditi Istru, maknuti potrošeni

model upravljanja.
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